
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

Datum: 18 juni 2024
Tijd: 20:00-20:45
Locatie: Schlemmer, DenHaag

Technisch Voorzitter:Ralph Roodhorst
Stem- enNotulencommissie: (Nog niet bekend)

Inhoud
1. Agenda p. 1

2. Bestuursverantwoording p. 2

3. Kandidaten Afdelingsbestuur p. 4

4. Notulen AAV 12 december 2024 p. 10

Voorlopige agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 12 december jl.

20.05-20.15 Bestuursverantwoording

20.15-21.15 Verkiezing afdelingsbestuur

21.15-21.30 Pauze

21.30-21.40 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

21.40-... Borrel

1



Bestuursverantwoording
Voorzitter - River van Uden
Het bestuursjaar van bestuur van Uden zit er al weer bijna op.Wij hebben dit volledige

bestuursjaar met 3mensenmoeten doen, ondanks dit lage nummer, kunnenwij tochmet

tevredenheid terugkijken op het afgelopen jaar.We hebben de taken goed kunnen verdelen

over het bestuur. Ook hebbenwij een intensieve tijd gehad, met niet éénmaar twee

verkiezingen. Ik denk dat we erg tevredenmogen zijn met het resultaat hiervan.

Organisatie

Op het gebied van organisatie zijn we als afdeling druk bezig geweest. Aan het begin van dit

jaar haddenwij als streven om dewekelijkse activiteit in stand te houden. Echter, hebbenwij

dit jaar met de beperkte capaciteit, dit niet volledig vol kunnen houden. Toch zijn wij trots op

wat wij neer hebben kunnen zetten. Zo hebbenwij afgelopenwinter een succesvol kerstdiner

gehad, isMarijeMosterd vanD66DenHaag bij de afdeling langs geweest, en hebbenwij een

interessante avond in thema van de Europese verkiezingen gehad. Hierbij wil ik de GINTONIC

commissie ook enorm bedanken voor al hun hulp en creativiteit. Aan hun hebbenwe enorm

leuke activiteiten te danken, zoals het midgetgolfen en de geslaagde songfestival activiteit.

Interne zaken

Op het gebied van interne zaken verloopt alles goed. De sfeer en sociale veiligheid zijn van

groot belang binnen de afdeling, daar hebben dit jaar gelukkig geen incidenten

plaatsgevonden. Hier zijn wij als bestuur heel tevredenmee.

Al met al kijken we positief terug op het afgelopen jaar, en zijn we er klaar voor om het stokje

over te dragen aan het nieuwe bestu

Penningmeester -MerelWarmendam
Na het opstellen van de begroting 2024. Ben ik bezig geweest met de jaarrekening 2023. Als

afdeling hebbenwe geen last gehad van de tegenvaller van €90.000.

Het opstellen van de jaarrekening is zonder problemen gegaan en door de kasco goed gekeurd.

Daarnaast ben ik bezig geweest met het bijhouden van de administratie. Ook heb ik het

bestuur op de hoogte gehouden van de financiële stand van zaken enwaar nog ruimte in het

budget is.

Ik heb erg genoten vanmijn bestuurstijd en zal het nog een jaar willen doen.

Bestuurslid Politiek en Pers, ad-interimAlgemeen Secretaris - Sharwin Ganga
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Het bestuursjaar zit er bijna op en ik kijk terug op een leerzame periode waarin ik samenmet

twee andere bestuursleden aan onze afdeling heb gewerkt. Mijn oorspronkelijke doel bij het

toetreden tot het bestuur was om onze politieke invloed te vergroten, maar in de praktijk heb

ik me vooral beziggehoudenmet het activeren van leden. Ik heb geprobeerd de politieke

commissie actief te krijgen. Het is gelukt om leden te werven, maar de commissie moet nog

verder geactiveerd worden. Als ad-interim secretaris kijk ik met gematigde tevredenheid

terug opmijn taken. Ik realiseer me dat de communicatie rondom de promotie van activiteiten

eerder had kunnen beginnen.

KandidatenAfdelingsbestuur
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Kandidaat Voorzitter - Geen kandidaat

Kandidaat Algemeen Secretaris - Rachelle Smook
Woonplaats: DenHaag
Opleiding/Werk: HBO Sportkunde
(Eerdere) functies binnen de JD: Commissies internationaal & Gin-Tonic
Nevenactiviteiten: Tennisles geven bij LTC de Kanonniers in Bad Nieuweschans (zomervakantie)
& vrijwilliger bij TPC Unicum voor het jeugdaanbod.
Lidmaatschap partijen/PJO’s: Jd/D66
Motivatie:
Geachte lezer(s),

Graag stel ik me kandidaat voor de functie van secretaris in het bestuur van onze mooie afdeling.
Met groot enthousiasme ben ik ervan overtuigd een waardevolle bijdrage te kunnen leveren.

Inmiddels ben ik al drie jaar lid van de vereniging en ben daarbij actief geweest bij verschillende
commissies binnen de afdeling, deze ervaringen hebben mij veel gebracht. Het voelt nu als het
juiste moment om meer verantwoordelijkheid op me te nemen en een stap verder te zetten in
mijn eigen betrokkenheid binnen de vereniging door een jaar secretaris te zijn in het bestuur van
de afdeling.

Komend schooljaar zal ik een deeltijd pre-master volgen, wat voldoende flexibiliteit biedt om me
volledig in te zetten voor deze functie. De combinatie van studie en bestuurswerk zijn een mooie
kans om mijn organisatorische vaardigheden en politieke betrokkenheid tegelijkertijd te
verbeteren.

Ik wil mij inzetten voor een bruisende afdeling. Waar naast leerzame activiteiten ook plek is voor
gezelligheid, trainingen en discussies. Doordat ik eerder secretaris ben geweest bij de
jeugdafdeling van mijn oude tennisclub, heb ik al ervaring opgedaan in het notuleren, organiseren
en communiceren (met leden).

Ik kijk ernaar uit om deze verantwoordelijkheid op me te nemen en samen met de andere
bestuursleden de afdeling te laten groeien.

Met vriendelijke groeten,

Rachelle Smook
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Kandidaat Algemeen Secretaris - Bink IdoHeemskerk
Woonplaats:Wassenaar
Opleiding/Werk: HAVO (afronding juni 2024) / Programma Manager Blue Marlins Swim Team
(Eerdere) functies binnen de JD:
-Lid commissie politiek Leiden-Haaglanden
-Lid debat netwerk JD
Nevenactiviteiten:
-Secretaris / bestuurslid communicatie Io Vivat Leerlingvereniging GSR (2022-2023)
-Voorzitter Io Vivat Leerlingvereniging GSR (2023-2024)
Lidmaatschap partijen/PJO’s: D66/JD
Motivatie:
Na een jaar als secretaris en een jaar als voorzitter te hebben gediend in de leerlingenvereniging
op mijn middelbare school, is het nu tijd voor de volgende stap. Ik zou graag plaats willen nemen
in het afdelingsbestuur van de afdeling Leiden Haaglanden. Dit doe ik graag omdat ik onze
sociaal-liberale visie van de wereld en Nederland wil (blijven) vertalen binnen de afdeling. Dit doe
ik het liefst vanuit de positie van algemeen secretaris. Ik heb passie voor besturen en het is iets
wat ik heel graag doe, dus het lijkt mij een enorme eer om plaats te nemen in het bestuur van
aankomend jaar.
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Kandidaat Penningmeester -MerelWarmerdam
Woonplaats: Zoetermeer
Opleiding/Werk: Post hbo Accountancy en assistent accountant
(Eerdere) functies binnen de JD: Penningmeester Leiden Haaglanden
Nevenactiviteiten: Penningmeester Leiden Haaglanden
Lidmaatschap partijen/PJO’s: Jonge Democraten en D66
Motivatie:
Ik wil graag nog een jaar door als penningmeester van Leiden Haaglanden. Het afgelopen jaar in
het bestuur was erg leuk en leerzaam. Ik wil dit nog een jaar voortzetten.
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Kandidaat Bestuurslid Politiek en Pers - Nafwal Echammachi
Woonplaats: Zoetermeer
Opleiding/Werk: Havo 5
(Eerdere) functies binnen de JD: Actief lid binnen werkgroepen
Nevenactiviteiten: Ambassadeur voor klimaat en jongeren bij jongerenambassadeurs en MDT
panellid bij NJR
Lidmaatschap partijen/PJO’s: D66/JD
Motivatie:
Mijn motivatie voor deze rol komt voort uit mijn passie voor het effectief combineren van politiek
en media om positieve veranderingen teweeg te brengen.

Als ambassadeur voor jongeren en klimaat heb ik waardevolle ervaring opgedaan in het
vertegenwoordigen van de stemmen van jongeren en het pleiten voor duurzame oplossingen.
Door mijn betrokkenheid bij verschillende initiatieven heb ik geleerd om effectief te
communiceren met diverse doelgroepen, zowel binnen als buiten mijn leeftijdscategorie. Deze
ervaring heeft mij geleerd hoe belangrijk het is om een brug te slaan tussen jongeren en
beleidsmakers, en hoe de kracht van de media kan worden ingezet om belangrijke kwesties aan
te kaarten en bewustwording te creëren.

Daarnaast ben ik actief lid van de Nationale Jeugdraad, waar ik een actieve rol vervul in het
bespreken en formuleren van beleidsaanbevelingen die jongeren vertegenwoordigen op nationaal
niveau. Deze ervaring heeft mijn inzicht in het politieke proces verdiept en heeft mij geleerd hoe
belangrijk het is om een platform te hebben waar jongeren hun stem kunnen laten horen en
invloed kunnen uitoefenen op besluitvorming.

Als bestuurslid Politiek en Pers wil ik mijn ervaring en vaardigheden inzetten om onze prachtige
afdeling te helpen bij het formuleren van een effectief politiek beleid en het vergroten van onze
zichtbaarheid en impact in de media. Ik geloof sterk in de kracht van samenwerking en dialoog
en ben vastbesloten om bij te dragen aan het bevorderen van positieve verandering binnen onze
afdeling en daarbuiten.

Met mijn gedrevenheid, communicatieve vaardigheden en toewijding aan onze afdeling, ben ik
ervan overtuigd dat ik een waardevolle bijdrage kan leveren als bestuurslid.
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Kandidaat Bestuurslid Politiek en Pers - Aiden Bennett
Woonplaats: Leiden
Opleiding/Werk: Political Science: International Relations and Organisations - Universiteit Leiden
(Eerdere) functies binnen de JD:
- Lid van Werkgroep Buitenlandse Zaken en Defensie
- Delegaat, Europese Zaken, voor de JD bij het PJO Parlement 2024
Nevenactiviteiten:
- Delegaat van Leiden Model United Nations voor MUIMUN 2024; maart 2024 t/m mei 2024
- Politieke stagiair, voor parlementslid Fergino Brownbill, bij het Parlement van Curaçao; augustus
2022 t/m april 2023
- Penningmeester van de Interact Club of Willemstad (Interact ASHV); augustus 2020 t/m juni
2021
Lidmaatschap partijen/PJO’s: D66 en JD
Motivatie:
Beste oriëntatiecommissie,

Geboren en getogen op Curaçao was de Nederlandse politiek ver van mij vandaan. Ik kende
vroeger wel zeker de naam van de beste heer Rutte, maar als je me in 2018 vroeg wie die
charismatische jonge man was die Pechtold verving, zou ik daar met een mond vol tanden staan.
Toch, zit ik jaren later een brief te schrijven om mezelf in te spannen als bestuurslid politiek &
pers voor de JD Leiden-Haaglanden.

Mijn gezonde verslaving aan de Nederlandse politiek begon zo’n 2 jaar geleden. Net als met
andere interesses in mijn leven, kwam het uit nieuwsgierigheid en een drang om te leren. Dit
leidde tot urenlang podcasts luisteren en, uiteindelijk, naar mijn keuze om lid te worden van D66
en de JD. Het was de perfecte partij voor mij, sociaal idealistisch, maar economisch realistisch.
Een partij die mij energie geeft wanneer ik voor hun campagne voer.

Deze drang om te leren, naast mijn verlangens om te werk gaan voor onze partij, is ook een
motivatie. Mijn ervaring als stagiair, direct onder een Curaçaos parlementslid, bracht met zich
mee enkele aanvankelijke uitdagingen, maar het bood mij de kans om fouten te maken en
successen te boeken. Hierdoor kon ik het beste uit mezelf halen en zo kon ik een beter begrip
krijgen van de implementatie en erkenning van politieke strategie. Deze ruimte, om zowel
persoonlijk als professioneel te groeien, is precies wat ik geloof dat het worden van bestuurslid
politiek & pers mij zal aanbieden.

Om bestuurslid te zijn, zal het naast uitdagend ook een prettige ervaring zijn. Ik krijg de kans om
een hechtere band te bouwen met zowel de leden als mijn medebestuursleden en kan ik de
energie die de partij aan mij geeft, op een effectieve manier teruggeven.

Met vriendelijke groeten,

Aiden Bennett
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Kandidaat Bestuurslid Profilering - Johan Edward
Woonplaats: Delft
Opleiding/Werk: HBO-ICT
(Eerdere) functies binnen de JD: Werkgroep lid Digitalisering en Automatisering
Nevenactiviteiten: Studenten-Organisator & stagair ICT
Lidmaatschap partijen/PJO’s: Jonge Democraten & D66
Motivatie:
Als student ICT, weet ik dat je altijd open moet zijn voor nieuwe kansen.
Die kansen pak je door samen een avontuur te beleven. Door elkaar te vertrouwen. En door te
kiezen voor een nieuwe toekomst.

Mijn naam is Johan en ik wil graag de rol van bestuurslid promotie binnen de Jonge Democraten
Leiden-Haaglanden vervullen voor het jaar 2024-2025.

Ik ben in de Jonge Democraten gegaan omdat ik vind dat we in plaats van al dat reageren,
eindelijk eens moeten regeren over onze toekomst. En als Werkgroep-lid Digitalisering &
Automatisering heb ik juist gediscussieerd over onze toekomst, heb ik onderzoek gedaan,
overlegd met organisaties zoals Amnesty International en heb ik een waardevolle bijdrage
gemaakt op de Instagram van de Jonge Democraten.

Op school en op werk ben ik niet bang om uitdagingen aan te gaan. Ik doe dat graag door
mensen te verbinden en ze op de juiste plek zetten. Dat, gecombineerd met wat creativiteit en
durf, ben ik op avonturen geweest dat ik graag samen met de JD wil meemaken.

Onze vereniging bloeit op de instroom van nieuwe leden. Het is juist aan ons om tijdens het
zomeroffensief het beste uit onszelf te halen. Door nieuwe dingen uit te proberen en te kijken wat
het beste werkt. Ook wil ik het Leiden terug hebben in het Leiden-Haaglanden. Dat betekent dat
we ons meer gaan focussen op de Leidenaren. Als laatst wil ik ervoor zorgen dat nieuwe leden
zich welkom voelen. Daarbij hoort een goede eerste contact erbij en dat je openstaat voor nieuwe
vragen. De Introductie- en kennismakingsdagen wil ik soepel gaan laten verlopen. Daarbij wil ik
nieuwe leden zoveel mogelijk aansluiten bij commissies, teams en werkgroepen. Zo verhogen
we de ledenretentie.

Daarom zou ik zou graag jouw steun willen hebben, zodat we verder kunnen bouwen aan onze
waarden

Notulen vorigeAAV
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Datum: 12 december 2023
Tijd: 20:00-21:00
Locatie: Landelijk BureauD66, DenHaag

Technisch Voorzitter: Lennart Droppert
Stem- enNotulencommissie: Ronan Goodman

Inhoud
1. Agenda p. 1
2. Bestuursverantwoording p. 2
3. Begroting p. 3
4. Notulen AAV 5 september 2023 p. 4

Voorlopige agenda
19.45-20.00 Inloop
20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 6 september
20.05-20.15 Bestuursverantwoording
20.15-20.30 Presentatie Begroting
20.25-20.35 Pauze
20.35-20.50 Moties en voorstellen
20.50-20.55 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC
20.55-... Borrel
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Opening AAV (20:10)

Installatie Technisch Voorzitter

Per acclamatie aangenomen

Installatie Stem- enNotulencommissie

Per acclamatie aangenomen

Vaststellen agenda

Per acclamatie aangenomen

Vaststellen notulen AAV 5 september 2021

Per acclamatie aangenomen

Bestuursverantwoording (XX:XX)
River: Druk bezig geweest, tk verkiezingen erg druk gehad. Resultaat viel mee, maar we gaan

door.We hebben eenmooie groei leden aantallen. Ondanks verkiezings tegenvaller groeide

trend.

Leuke trainingen en sprekers gehad, sinterklaas activeit, etc.

Merel heeft er best gedaan op begroting en jaarrekening

Sharwin politiek en secretaris.

Helaas nog steeds 3 bestuursleden, nog niemand in vizier om er bij te komen.Maar hopelijk

een van de nieuwe leden.

Vragen
Q (David): Nieuwe leden. Vind daar iets mee plaats? Koffiedates?

A (River): Eenmooi lijstje om te verdelen qua afspraken. Voor de activiteiten uitnodigen en dan

meenemen naar de activiteit.

Voordracht begroting (XX:XX)

Merel:

Inkomsten:

- Twinningmoet van kasco wss niet heel ver weg ivm kosten.

- Zomeroffensief 100 euro verlaagd.

- Overig projectsubsidies ook verlaagd 10 a 15%

- Eigen bijdrage zomer- en winter evenementen verhoogd, als we goedkoper uitkomen gaat de

eigen bijdrage omlaag.

11



Uitgaven.

- Zaalhuur omhoog

- Campagne verhoogd vanwege EP

Kasco advies (david):

Beste AAV,

Wij hebben samenmet de penningsmeester de begroting voor 2024 doorgenomen. Er is goed

over alle posten nagedacht. De verschuivingen tussen de diverse posten hebben

weloverwogen plaatsgevonden.Wij nemen graag nog enkele inzichten in de begrotingmet

jullie door.

Wij hebben de penningmeester meegegeven dat het begrootte bedrag voor de twinning,

bestaande uit zowel de prosu als de eigen bijdrage, wat ons betreft te laag is indien een

Twinning vergelijkbaar met die inWenen en Straatsburg georganiseerd wordt.We hebben de

penningmeester geadviseerd het begrootte bedrag voor de twinning te verhogen of om een

bestemming te kiezen die dichterbij Nederland ligt.Wij zijn blij om te hebben vernomen dat

penningsmeester dit in het afdelingsbestuur gaat bespreken.

Voor de rest willen wij enkele keuzes die gemaakt zijn in de begroting uitlichten:

Op demeeste posten heeft er geen correctie voor de inflatie plaatsgevonden, dit betekend

reëele daling in de bestedingen. Dit uit zich bijvoorbeeld in minder bitterballen die beschikbaar

zijn tijdens de borrel.

Verder, doordat de kosten zijn gestegen en de projectsubsidies verlaagd zijn, wordt dit

gecompenseerd doormeer bijdrage vanuit de leden. Het gaat hier echter om bescheiden

verhoging van tussen de één en drie euro.

Tot slot is er beleidsmatig voor gekozen om de fysieke promotie met het zicht op de

EP-verkiezingen te verhogen, terwijl de pot voor online promotie gelijk blijft.

Alles meegenomen adviserenwij onder de streep positief over deze begroting.

Vragen

Q (Stefan): Campagne opgehoogd, wat gaan jullie anders doen?

A (Merel): Iets opgehoogd om het breder kunnen in te zetten vanwege de EP

A (River):We vinden EP belangrijk vandaar watmeer budget.

Stemming begroting (20:17)

Unaniem aangenomen 6/0
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Vraag aan bestuur door jongste aanwezige lid
De vraag van het jongste aanwezige lid wordt niet genotuleerd.

Decharge en afsluiting (20:23)
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